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Zitting van 5 maart 2024 

 

Aanwezig: Els Scheirlynck, voorzitter; 

Youro Casier, burgemeester; 

Bercy Slegers, Geert Bossuyt, Yves Obin, Tom Durnez, Lien Deblaere, 

schepenen; 

Alexander Vantomme, Dominique Marecaux, Bert Verhaeghe, Ann Degroote, 

Cindy Vienne, Nino DHellem, Kristof Vandamme, Nele Leroy, Robin Depoorter, 

Jari Denorme, Karlien Hoornaert, Jens Ugille, Meinert Vanneste, Steve Dejan, 

Emmerson Dury, Hannes Decorte, raadsleden; 

Annemie Vos, algemeen directeur 

Verontschuldigd: Bart Pynket, Julie Kinoo, raadsleden 

Afwezig:  

 

 

DE GEMEENTERAAD 

 

 

De zitting wordt geopend om 19.30 uur uur in de Raadzaal. 

 

De zitting wordt voorgezeten door voorzitter, Els Scheirlynck 

De algemeen directeur, Annemie Vos houdt de pen. 

 

AGENDA 

 

OPENBARE ZITTING 

1. Proces-verbaal van de zitting van de gemeenteraad van 6 februari 2024 - goedkeuring. 

2. Toelichting over de escaperoom in het nationaal tabaksmuseum - kennisname. 

3. Afkoppeling Maagdebeek : Aanleg RWA-riolering vanaf kruispunt Koekuitstraat-Wilgestraat tot 

oude arm Maagdebeek, verruiming oude arm Maagdebeek tot aan Menenstraat -  lastvoorwaarden en 

gunningswijze - goedkeuring. 

4. Toelichting over de cijfers over Wervik in de gemeentemonitor - kennisname. 

5. Renovatie d'Arke - toelichting over de stand van zaken - kennisname. 

6. Interpellatie ingediend door raadslid Sanne Vantomme (N-VA) - Ontdubbeling N58 van Ringlaan tot 

A19. 

7. Interpellatie ingediend door raadslid Sanne Vantomme (N-VA) - Het nationaal tabaksmuseum. 

8. Vragen, antwoorden en mededelingen. 

 

OPENBARE ZITTING 

1. Proces-verbaal van de zitting van de gemeenteraad van 6 februari 2024 - goedkeuring. 

De gemeenteraad verleent met 22 ja-stemmen en 1 onthouding goedkeuring aan het proces-verbaal 

van de gemeenteraadszitting van 6 februari 2024. 

 

Ja-stemmen :  

Voorzitter Els Scheirlynck 

Burgemeester Youro Casier 
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Schepenen Bercy Slegers, Geert Bossuyt, Yves Obin, Tom Durnez en Lien Deblaere 

Raadsleden Alexander Vantomme, Dominique Marecaux, Bert Verhaeghe, Ann Degroote, Nino 

D’Hellem, Kristof Vandamme, Nele Leroy, Robin Depoorter, Jari Denorme, Karlien Hoornaert, Jens 

Ugille, Meinert Vanneste, Steve Dejan, Emmerson Dury en Hannes Decorte 

 

Onthouding :  

Raadslid Cindy Vienne 

 

 

 

2. Toelichting over de escaperoom in het nationaal tabaksmuseum - kennisname. 

De gemeenteraad neemt kennis van een toelichting over de escaperoom in het Nationaal 

Tabaksmuseum :  

 

Zoals u weet, trachten we met het Nationaal Tabaksmuseum ieder jaar een mooi project op poten te 

zetten dat we graag tot ver buiten onze stadsgrenzen willen uitdragen. Op de site de Briekenmolen 

willen we, samen met de dienst Toerisme, ons inzetten voor een positieve beeldvorming van onze 

stad, zowel voor de eigen inwoners als voor onze bezoekers. 

 

Bij de bepaling van een project houden we altijd de potentiële bezoeker voor ogen. Met andere 

woorden : we denken na over welke doelgroep we graag willen bereiken. We hopen telkens zo breed 

mogelijk, maar natuurlijk spreekt het ene project een andere doelgroep aan dan een ander project. 

 

Zo hadden we de voorbije jaren de jaartentoonstellingen ‘Carll Cneut’, ‘Josette Rispal’, ‘Rook’, 

‘Smokebility’ en de minitentoonstellingen ‘Tabakspotten van Antonin Rispal’ en ‘100 jaar Belga’. 

Daarnaast lanceerden we, sinds de vernieuwing van het onthaal, ook twee zoektochten rond 

smokkelen en douane voor jonge kinderen 

Met het nieuwe project hopen we vooral de 20’ers, 30’ers en 40’ers, de gezinnen met oudere kinderen 

en bedrijven te kunnen aanspreken. 

 

Een mooi project op poten stellen doen we nooit alleen. We werken samen met onze collega diensten 

zoals personeel, financiën, patrimonium, uitvoerende diensten, vrije tijd, communicatiedienst, ict … en 

met verschillende externe partners. 

 

We grijpen dan ook graag onze kans om jullie het nieuwe project van het museum te presenteren en 

hopen jullie mee te krijgen als ambassadeurs. We zijn dan ook preus jullie de popup escaperoom te 

mogen presenteren.  

 

 

3. Afkoppeling Maagdebeek : Aanleg RWA-riolering vanaf kruispunt Koekuitstraat-

Wilgestraat tot oude arm Maagdebeek, verruiming oude arm Maagdebeek tot aan Menenstraat -  

lastvoorwaarden en gunningswijze - goedkeuring. 

Voorwerp 

 

De ontwerpopdracht voor de opdracht “Afkoppeling Maagdenbeek: Aanleg RWA-riolering vanaf 

kruispunt Koekuitstraat - Wilgestraat tot oude arm Maagdebeek, verruiming oude arm Maagdebeek tot 

aan Menenstraat” werd gegund aan Studiebureau Lobelle BVBA, Gistelse Steenweg 112 te 8490 

Varsenare. 

 

De gemeenteraaad keurde op 03 februari 2015 het voorontwerp goed. 
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De gemeenteraad keurde op 15 december 2015 het aangepaste voorontwerp goed. 

 

De gemeenteraad keurde op 08 mei 2018 het aangepaste voorontwerp goed. 

 

Het voorontwerp werd tijdens de beoordeling door de ambtelijke commissie niet goedgekeurd. 

 

In het kader van deze opdracht werd een bestek met nr. WEG14 opgesteld door de ontwerper, 

Studiebureau Lobelle BVBA, Gistelse Steenweg 112 te 8490  Varsenare. 

 

Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van de openbare procedure. 

 

De uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op € 3.071.086,67 excl. btw of € 3.716.014,87 incl. 

21% btw (€ 644.928,20 btw medecontractant). 

 

Een deel van de kostprijs wordt gesubsidieerd door Vlaamse Milieumaatschappij, Dokter De 

Moorstraat 24-26 te 9300 Aalst. Het bedrag aan subsidie wordt geraamd op € 1.323.838 excl. btw € 

1.601.845,08 incl. btw; 

 

Het resterende geraamde bedrag van € 2.114.169,80 incl. btw is volledig ten laste van de stad Wervik; 

 

De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het budget 2025 en volgende jaren onder de  

budgetcode : 

 

Voor het luik wegenwerk 

 

ACT-2019/0200-06/2240 0007/STAD/COLLEGE/IP-GEEN 

 

Voor het luik riolering 

 

ACT-219/0310-06/2270 0007/STAD/COLLEGE/IP-GEEN 

 

Wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen 

 

Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikelen 40 en 41, betreffende de 

bevoegdheden van de gemeenteraad. 

 

De wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van bestuurshandelingen, en 

latere wijzigingen. 

 

Het Bestuursdecreet van 7 december 2018. 

 

Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikelen 326 tot en met 341 

betreffende het bestuurlijk toezicht. 

 

De wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen inzake 

overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten en concessies, en 

latere wijzigingen. 

 

De wet van 17 juni 2016 en latere wijzigingen inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 36. 

 

Het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de 

overheidsopdrachten, en latere wijzigingen. 
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Het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten klassieke sectoren, 

en latere wijzigingen. 

 

Het decreet van 18 juli 2003 betreffende het integraal waterbeleid, gecoördineerd op 15 juni 2018, 

artikel 2.6.1.3.1; 

 

Besluit van de Vlaamse Regering tot wijziging van het besluit van de Vlaamse Regering van 5 mei 

2017 betreffende de subsidiëring van de werken, vermeld in artikel 2.6.1.3.1,§1 van het decreet van 

18 juli 2003 betreffende het integraal waterbeleid, gecoördineerd op 15 juni 2018; 

 

BESLUIT, unaniem  : 

 

Artikel 1 

 

Het bestek met nr. WEG14 en de raming voor de opdracht “Afkoppeling Maagdenbeek : Aanleg RWA-

riolering vanaf kruispunt Koekuitstraat-Wilgestraat tot oude arm Maagdebeek, verruiming oude arm 

Maagdebeek tot aan Menenstraat”, opgesteld door de ontwerper, Studiebureau Lobelle BVBA, 

Gistelse Steenweg 112 te 8490  Varsenare worden goedgekeurd. De lastvoorwaarden worden 

vastgesteld zoals voorzien in het bestek en zoals opgenomen in de algemene uitvoeringsregels van 

de overheidsopdrachten voor aannemingen van werken, leveringen en diensten. De raming bedraagt 

€ 3.071.086,67 excl. btw of € 3.716.014,87 incl. 21% btw (€ 644.928,20 btw medecontractant). 

 

Artikel 2 

 

Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van de openbare procedure. 

 

Artikel 3 

 

Een subsidie zal aangevraagd worden bij de subsidiërende instantie Vlaamse Milieumaatschappij, 

Dokter De Moorstraat 24-26 te 9300 Aalst. 

 

Artikel 4 

 

De aankondiging van de opdracht wordt ingevuld, goedgekeurd en bekendgemaakt op nationaal 

niveau. 

 

Artikel 5 

 

De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het budget 2025 en volgende jaren onder  

de budgetcode : 

 

Voor het luik wegenwerk 

 

ACT-2019/0200-06/2240 0007/STAD/COLLEGE/IP-GEEN 

 

 

Voor het luik riolering 

 

ACT-219/0310-06/2270 0007/STAD/COLLEGE/IP-GEEN 

 

 

4. Toelichting over de cijfers over Wervik in de gemeentemonitor - kennisname. 
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Door algemeen directeur Annemie Vos wordt een toelichting gegeven over de cijfers van de stad 

Wervik in de gemeentemonitor. 

 

In elke Vlaamse gemeente werd een representatief staal van de inwoners van 17 tot en met 85 jaar 

bevraagd, zodat voor elke gemeente statistisch betrouwbare uitspraken mogelijk zijn.  In totaal werden 

voor alle 300 gemeenten samen 389.714 personen gevraagd om deel te nemen aan het onderzoek. 

 

 

5. Renovatie d'Arke - toelichting over de stand van zaken - kennisname. 

Voorwerp 

 

De gemeenteraad verleende in zitting van 27 juni 2023 goedkeuring aan de lastvoorwaarden, de 

raming en de plaatsingsprocedure voor de volgende opdracht ‘Restauratie d’Arke – lot 1 : restauratie 

en ruwbouw’. 

 

Hiervoor werden twee offertes ingediend. 

 

Op 15 januari 2024 heeft het college van burgemeester en schepenen de opdracht toegewezen aan 

de goedkoopste inschrijver. 

 

De firma aan wie de opdracht niet werd toegewezen heeft evenwel bij de Raad van State een 

verzoekschrift tot schorsing van deze beslissing ingediend. 

 

De opmerking van deze verzoekende partij dat de andere firma, aan wie de opdracht werd 

toegewezen, heeft nagelaten een bewijs van verzekering tegen beroepsrisico’s voor te leggen en 

aldus niet voldoet aan de selectiecriteria lijkt correct te zijn. 

 

Anderzijds wordt vastgesteld dat de offerteprijs van de firma die het verzoekschrift heeft ingediend het 

ramingsbedrag met meer dan 15 % overschrijdt. 

 

Het is voor de stad niet mogelijk te gunnen aan een dergelijk hoog bedrag.  In het meerjarenplan heeft 

de stad deze budgettaire ruimte niet meer.  Bovendien betreft het een einde legislatuur-beslissing 

waardoor ook het principe van behoorlijk bestuur vereist dat het bestuur zich houdt aan de initiële 

raming en zeker de raming met niet meer dan 10 procent kan overschrijden. 

 

Het college van burgemeester en schepenen heeft op 19 februari 2024 bijgevolg beslist om niet enkel 

de gunning van deze opdracht in te trekken, maar meteen ook de volledige gunningsprocedure. 

 

Deze zal dan ook dienen hernomen te worden, in de hoop om tot een lager toewijzingsbedrag te 

komen. 

 

Tijdens de gemeenteraadszitting wordt dit nader toegelicht. 

 

BESLUIT : 

 

Kennis te nemen van deze toelichting met betrekking tot het renovatieproject d’Arke. 

 

 

6. Interpellatie ingediend door raadslid Sanne Vantomme (N-VA) - Ontdubbeling N58 van 

Ringlaan tot A19. 

Door raadslid Sanne Vantomme (N-VA) werd de volgende interpellatie ingediend : 
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Ontdubbeling N58 van Ringlaan tot A19 

 

Graag hadden we een stand van zaken verkregen over dit dossier. 

Eerst zou deze weg ontdubbelen van de Ringlaan tot aan de A19 in het jaar 2018, dan in 2020-21 en 

nu zou dit gebeuren in 2024. 

 

Het lijkt erop dat AVW stilaan de trekjes krijgt van de Jehova’s-Getuigen.  Ook de ondergang van de 

wereld moesten ze al enkele keren bijstellen.  Hopelijk komen ze nu niet om de haverklap aan onze 

bellen hangen. 

 

Blijkbaar is er nog altijd geen vergunning en zal de start van de aanleg niet meer voor dit jaar zijn. 

 

Is er al nagedacht hoe de verkeersstromen verdeeld gaan worden tijdens de werken ? 

 

Als je ziet wat voor een chaos er is over het ganse grondgebied omdat de alternatieve wegen het 

massale verkeer niet meer kunnen slikken als de op- en afritten van de A19 in Geluwe afgesloten 

worden. 

 

Dit konden we de laatste tijden meermaals ervaren toen deze werden afgesloten door de 

wateroverlast en voor werken. 

 

Niet alleen Wervik, Geluwe en het gehucht Kruiseke leden daaronder.  In Menen was er zelfs een 

verkeersinfarct. 

 

We hopen alvast dat er snel vooruitgang komt in dit dossier want ’s morgens staan er ellenlange files 

in de spits tussen de beide rotondes van de N58 en ’s avonds staat men in veel gevallen aan te 

schuiven op de autosnelweg wat nog eens levensgevaarlijk is. 

 

 

 

 

7. Interpellatie ingediend door raadslid Sanne Vantomme (N-VA) - Het nationaal 

tabaksmuseum. 

Door raadslid Sanne Vantomme (N-VA) werd de volgende interpellatie ingediend : 

 

Het nationaal tabaksmuseum 

 

Graag hadden wij vernomen welke weg het stadsbestuur wil uitgaan de komende jaren met het 

Nationaal tabaksmuseum. 

 

Welke visie is er en hoe zal ons tabaksmuseum eruitzien de komende decennia ? 

 

Tabak en het gebruik ervan zit al een tijdje in de taboesfeer waardoor het niet altijd makkelijk is om 

mensen aan te trekken om ons museum te bezoeken. 

 

We kunnen evenwel niet ontkennen dat de tabaksnijverheid een zeer belangrijke rol heeft gespeeld in 

de geschiedenis en de welvaart van onze stad. 

 

Ook scholen vinden moeilijker en moeilijker de weg naar het museum.  Hoe kunnen we dit in de 

toekomst ombuigen naar een positief verhaal ? 
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Graag hadden we de bezoekersaantallen verkregen van de laatste jaren.  En ook belangrijk : hoeveel 

waren er daar van betalend ? 

 

We hadden ook graag de evolutie van het aantal groepsbezoeken gekend en het aantal personen dat 

eraan deelneemt. 

 

 

 

 

8. Vragen, antwoorden en mededelingen. 

Vraag ingediend door raadslid Nele Leroy (Team 2030) – Sterrenweide – sterrenregister 

 

Geachte  
 

Elk jaar worden er in ons land meer dan 1.000 gezinnen getroffen door het verlies van een stilgeboren 
kindje of sterrenkindje. Omdat het voor sterrenouders belangrijk is om de herinnering aan hun baby een 
warme plaats te kunnen geven, is een sterrenweide een mooie koesterplek op een begraafplaats. 
Tientallen gemeenten gaven hier gehoor aan.  
Ook bij ons wordt hier gelukkig ook gehoor aan gegeven. In september werden een aantal sterrenouders 
uitgenodigd om de plannen hierover, samen met de landschapsarchitect, toe te lichten.  
Onmiddellijk aansluitend hierop ben ik ervan overtuigd dat we ook met onze stad een meerwaarde 
kunnen bieden aan deze ouders door, naar het voorbeeld van o.a. de stad Brugge, een sterrenregister 
voor deze sterrenkindjes op te starten.  Met zo’n register bieden we als stad een erkenning aan de ouders 
van deze kindjes.  
Er is geen groter verdriet dan dat van een ouder die een kind verliest. Of dat nu voor, tijdens of na de 
geboorte is, met de uitrol van een sterrenregister én de sterrenweide kunnen we als stadsbestuur zo 

duidelijk laten voelen dat we het verdriet van elke ouder die een kindje verliest mee willen helpen 

dragen. 

Graag verneem ik wat de stand van zaken is rond de sterreweide. 

Daarnaast verneem ik graag of jullie ook plannen hebben omtrent een sterrenregister voor onze stad.  

 

Ik dank u bij deze alvast voor uw antwoord.  

 

Vraag ingediend door raadslid Jari Denorme (N-VA) – Sint-Jansstraat herschapen tot 

modderpoel 

 

Een aantal weken geleden werden er nutswerken uitgevoerd ter hoogte van de Service flats in de Sint 

Jansstraat. 

Vrachtwagens reden de grasbermen helemaal kapot. 

De bejaarde bewoners moeten eigenlijk al weken door de modder ploeteren door deze problematiek. 

De hevige regenval van de laatste tijd zorgt ervoor dat de bewoners dagelijks tussen de 

modderpoelen moeten manoeuvreren. 

Toen ik afgelopen week foto’s ging nemen kwamen meerdere mensen buiten om mij aan te spreken in 

de hoop zo snel mogelijk beterschap te zien, ook andere zaken hebben de bewoners aangeklaagd. 

-Destijds werd een zitbank verwijderd en aan de kant gelegd. 

-Tijdens de vorige vorstperiode werd er ook blijkbaar onvoldoende gestrooid waardoor de straten zeer 

gevaarlijk er bij lagen. 

Het dooide en het vroor opnieuw aan, de bejaarde bewoners van de service-flats werden getrakteerd 

op een ijspiste. 

Daarom enkele vragen; 

-werd de firma die de nutsleidingen uitvoerde en ons patrimonium in de Sint Jansstraat half 

verwoeste hierover aangesproken? 
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-Komen er op korte termijn een oplossing voor dit probleem? 

-wat gaan we in de toekomst doen om zo’n zaken in de toekomst te vermijden? 

 

Vraag ingediend door raadslid Sanne Vantomme (N-VA) – Dumpen Franse wrakken 

 

Regelmatig zien we dat Fransen hun wagen komen dumpen op het Werviks grondgebied. 

Een aantal weken geleden konden we dit vast stellen in de Hoogweg op een onverharde weg. 

De wagen bleef er een drietal weken staan. 

 

Kort na de opening van de parking in de Gasstraat werd er een oude marktwagen gedumpt.  

De wagen staat er bijna een jaar onaangeroerd. 

 

Hoe komt het dat deze marktwagen nog niet getakeld werd? 

Wat is de procedure bij zo’n gevallen? 

Waarom worden eigenaren niet opgespoord? 

Kunnen de kosten van het takelen verhaald worden op de eigenaar? 

 

Als je een papiertje op straat gooit kun je een gasboete krijgen, maar als je als Fransman een 

auto dumpt op het openbaar domein dan is dit normaal. 

 

Vraag ingediend door raadslid Sanne Vantomme (N-VA) – Sentier 25 

 
Een half jaar geleden diende ik een interpellatie in over Centier 25. 

Er werd een ruiterpad aangelegd door de stad, stukken werden verbreed en andere stukken 

verhoogd. Een eigenaar (landbouwer) van een perceel was niet akkoord en stelde de Stad in gebreke. 

Door de ophoging van het pad werd het aanpalende perceel van de landbouwer waterziek waardoor 

er schade werd vastgesteld. 

Ook door de verzekering van de landbouwer werd de schade vastgesteld. 

Ook zou de stad te veel grond in beslag genomen hebben om de buurtweg heraan te leggen. 

Er zou door de stad een nieuwe neutrale landmeter aangesteld worden. 

Een half jaar later is er nog altijd niets gebeurd met dit dossier. 

Ik verneem dat er nu binnenkort eindelijk zal samengezeten worden met betrokken landbouwer. 

 

Het is niet menselijk om deze mensen zo lang in het ongewisse te laten, stel jullie zelf eens in de 

plaats. De gang van zaken zorgde voor heel wat ongenoegen en stress bij het landbouwerskoppel. 

We verzoeken jullie om wat meer respect te hebben voor de landbouw want zij zorgen voor 

onze steak-friet. 

 

Wat is de stand van zaken in dit dossier? 

Wanneer wordt er een neutrale landmeter aangesteld zodat er eindelijk meer duidelijkheid komt in dit 

dossier. 

 

Vraag ingediend door raadslid Sanne Vantomme (N-VA) – ANPR Camera Leiebrug 

 

Door een verkeersongeval werd eind juli vorig jaar op de Leiebrug de paal van de ANPR-camera 
aangereden.  
De ANPR camera werd door de botsing weggenomen.  
Het duurde heel lang vooraleer er een nieuwe paal met een ANPR-camera werd geïnstalleerd.  
Het ontbreken van de ANPR-camera kwam al eens ter sprake hier op de gemeenteraad en de 
burgemeester gaf toen aan dat de lokale politie Arro Ieper had beloofd dat tegen eind december de 
installatie een feit zou zijn.  
Het duurde uiteindelijk nog een maand langer.  
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Op woensdag 24 januari kwam de gespecialiseerde firma RTS uit Ieper ter plaatse met een nieuwe 
paal en ANPR-camera. 
 
Hoera, hoera maar wat blijkt ondertussen al meer dan een maand later: die ANPR-camera blijkt nog 
altijd niet aangesloten. Met andere woorden: onze stad zit voor de veiligheid van al zijn inwoners 
ondertussen al maar liefst zeven maanden zonder ANPR-camera. 
 
De veiligheid en criminaliteit worden voor alle partijen een belangrijk item in de aanloop naar de 
gemeenteraadsverkiezingen maar in deze geven we als lokaal bestuur alvast niet het goede 
voorbeeld.  
Wat is de reden dat de aansluiting zo lang op zich laat wachten en kan bij hoogdringendheid dit in 
orde worden gebracht. 
 
 
Alvast bedankt voor de antwoorden. 
 

 

 

 

De algemeen directeur, De voorzitter, 

 

[SIG02] [SIG01] 

 

 

 

 

 

 

Annemie Vos Els Scheirlynck 

 


